
 

Ján Púček, poslanec za volebný obvod č. 8, Žilina – Vrania 241/20 

 

          ZÁPISNICA 

 

  Na základe telefonických výziev – žiadosti, uskutočnil som v mesiaci marec 2016 päť stretnutí 

s občanmi mestskej časti Pov. Chlmec a to na ulici Gavlovičova, ul. Bytčianska ale i ostatných ulíc, 

ktoré sú v dosť zlom technickom stave. 

  Občanov som pri týchto stretnutiach informoval i o predošlej požiadavke možnosti výstavby 

spoločenskej miestnosti podľa predošlej zápisnice s tým, že v uvedených miestach nie je možné 

takéto priestory pre stretnutia občanov postaviť. Pán Dlugoš z ulice Bytčianska, pani Vysloužilová z ul. 

Bytčianska ,pán Biro z ul. Bytčianska, pán Tomašec ale i mnoho ďalších ma požiadali o promptné 

riešenie stavu komunikácie ul. Bytčianska, predložili mi i niekoľko fotografií ( viď príloha 1‐6) ktoré 

dokumentujú v niektorých miestach úplne havarijný stav, ktorý môže mať následky zosuvu, šmyku, 

úrazu a pod. Je pravdou, že komunikácia  a chodník sa čiastočne na ul. Bytčianska čistí, avšak niektoré 

úseky sú nie udržiavané, ako sú aj nie čistené vsakovacie  jamy na ul. Bytčianska. 

1,   úsek od križovatky ul. Na Hôrke smerom ku križovatke miestneho cintorína ( viď príloha č. 1‐6) 

jasne preukazuje, že krajnica po celej dĺžke je hrubo znečistená nánosmi a blatom, následkom čoho 

dochádza k poškodzovaniu majetku priľahlých plotov, domov, ošplechávaní sú chodci, jednoducho 

situácia podľa vyjadrenia občanov je neznesiteľná a žiadajú v tomto zo strany mesta nápravu. 

Občania vedia, že úsek komunikácie je v správe VÚC Žilina, ale sú presvedčení, že na zabezpečenie 

nápravy je tu v prvom rade mesto Žilina a poslanci. 

2,   v prílohe č. 3,4,5,6 je viditeľné poškodenie múru‐plotu následkom ťažkej dopravy a je len otázkou 

času, kedy môže dôjsť k zosuvu tejto krajnice a k tragédií. Občania sú presvedčení, že sa jedná 

o havarijný stav tohto úseku a preto žiadajú poslanca, aby ihneď požiadal vedenie mesta o riešenie 

tejto problematiky a neriešil vec len formou, že problematika sa týka správcu ciest VÚC Žilina. 

3,   žiadajú zabezpečiť aspoň raz za mesiac vyčistenie vsakovacích jám na ul. Bytčianska, ktoré by mala 

vykonávať správa ciest VÚC Žilina , avšak len takéto zdôvodnenie pre občanov Pov. Chlmca nemôže 

obstáť, pretože na tomto úseku ul. Bytčianska v dôsledku nevyčistenia vsakovacích jám dochádza 

k ošplechávaniu chodcov, brán, chodníka a pod.  Preto sú občania presvedčení, že táto vec sa týka 

i mesta Žilina ale i MP Žilina prípadne štátnej, pretože vodiči na celom úseku nedodržujú rýchlosť i 

napriek viditeľným mlákam. Preto by sa na tento úsek mala zamerať aj polícia, ale hlavne by sa mali  

pravidelne mesačne vyčistiť  vsakovacie jamy, ktoré sú len dočasným odvodnením na spôsobe 

trativodu. 

4,    žiadajú v čo najkratšom čase vykonať opravu výtlkov na všetkých komunikáciách v mestskej časti 

Pov. Chlmec a najvhodnejším riešením pred opravou výtlkov by bolo, keby sa vykonala obhliadka za 

prítomnosti poslanca Jána Púčka. Pri týchto opravách je nutné aj opravu odvodňovacej šachty na ul. 

Gavlovičova, ale aj iných poklopov nachádzajúcich sa na miestnych komunikáciách. 



 

5,   žiadajú vedenie mesta a poslancov MZ Žilina o riešenie výstavby spoločenského priestoru pre 

občanov Pov. Chlmca s presvedčením, že do tohto zámeru zaangažovaní hlavne architekti, stavebná 

komisia, aby sa sústavne len o tejto požiadavke nerozprávalo, nesľubovalo, ale sa už konečne tento 

problém riešil k spokojnosti občanov Pov. Chlmca, ktorí nie svojou vinou prišli o spoločenské 

priestory a ktoré si vybudovali v ,, akcii Z ,, 

6,   žiadajú aj plnenie predošlých požiadaviek, hlavne aby na najbližšom stretnutí poslanec Púček 

mohol občanov informovať, aký stav riešenia je vo veci budovania miestnej kanalizácie. 

 

  Občania sú presvedčení, že vedenie mesta Žilina by mohlo prerokovať niektoré problémy ul. 

Bytčianska, či už je to čistenie vsakovacích  jám, narušenie statiky múrov a oplotenia aj so 

zhotoviteľom tunela Pov. Chlmec – Brodno, ktorý by určite mohli pomôcť finančne prípadne 

materiálne ul. Bytčianska vyspraviť a nedostatky aspoň čiastočne odstrániť. 

 

 

 

V Pov. Chlmci dňa 26.03.2016        spracoval Ján Púček 

 

Na vedomie:       primátor mesta Žilina 

 prednosta MsÚŽilina 

predseda ŽSK 

 

Prílohy:   1‐6 
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